

Message Nine

ဆုတောင်းသောဝိညာဉ်ဖြင့် သုတ္တံကျမ်းကို ဖတ်ရှုခြင်း၊ ထိုသို့ဖြင့် ၎င်းသည် ဘုရားသခင်၏စီမံကိန်းကို ပြီးမြောက်ပြည့်စုံစေခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ခရစ်တော်ကို ရှာဖွေဆည်းပူးခြင်းအသက်တာအား ခွန်အားဖြစ်စေမည့် ကျောက်မြတ်များနှင့် ရတနာများကို ပေးခြင်း

ဖတ်ရန်ကျမ်း။ ။ သု၊၁၃-၇။ ဧ၊၄-၂၂-၂၄။ ဇ၊၁၇-၁၈

I. သုတ္တံကျမ်းသည် ပညာစကားများကို စုစည်းထားခြင်းဖြစ်သည်။ ၎င်းသည် လူက ဘုရားသခင်ကို ဆက်သွယ်ခြင်းဖြင့် ဘုရားသခင်ထံမှ ရရှိသော ပညာဖြစ်ကြောင်း (ညွှန်း၊ ၂၅၊၁၃-၁၅။ ကော၊၂၅-၃။ ၁၅၊၂၈-၂၉) အလေးပေးထားပြီး၊ လူအား သူ၏လူ့အသက်တာ၌ မိမိ၏အကျင့်စာရိတ္တကို မည်သို့ပြုမူ၍ တည်ဆောက်ရမည်ကို သွန်သင်ပေးထားသည် (ညွှန်း၊ ၆၊၁၅-၂၀။ ဂလ၊၆-၇-၈။ ၅၊၂၂-၂၆)။

- A. သုတ္တံစကားများသည် ပညတ်တရားခေတ်၌ ရှင်ဘုရင်နှစ်ပါး (ရှောလမုန်နှင့် ဟေဇကီ) တို့အားဖြင့် စုစည်းထားခြင်းဖြစ်သည့် အတွက် သုတ္တံကျမ်းအား ပညတ်တရားကို ထောက်ပံ့ပေးသောအရာအဖြစ် မှတ်ယူနိုင်ပါသည်။
- B. ပညတ်တရားသည် ဘုရားသခင်၏ ပုံတူကားချပ်ဖြစ်သည်။ ထိုသို့အနေဖြင့် ၎င်းသည် ဘုရားသခင်၏လူများအား ၎င်းကို စောင့်ထိန်းရန် တောင်းဆိုထားသည်။ သို့မှသာ သူတို့သည် ကိုယ်တော်၏ထင်ရှားခြင်းနှင့် ဘုန်းအသရေထင်ရှားခြင်းအတွက် ဘုရားသခင်၏ မိတ္တူများဖြစ်လာစေနိုင်မည်ဖြစ်သည် - ညွှန်း၊ ရော၊၈-၄။
- C. ပညတ်တရားကို ထောက်ပံ့ပေးသည့် သုတ္တံကျမ်းသည် လူများအား ဘုရားသခင်၏ဂုဏ်အင်္ဂါလက္ခဏာအတိုင်း၊ တစ်နည်းဆိုသော် ဘုရားသခင်ဖြစ်သည့်အတိုင်း မည်သို့ပြုမူရမည်၊ မည်သို့မိမိကိုယ်ကို တည်ဆောက်ရမည်အကြောင်း သွန်သင်ပြသပေးထားသည်။

II. သုတ္တံကျမ်းတွင် သီးသန့် ဝိသေသလက္ခဏာရှိသည်။ ၎င်းသည် ရှေးပညာရှိများစွာအားဖြင့် ပြောခဲ့သော ပညာစကားများကို ကျွန်ုပ်တို့ထံ တင်ဆက်ပေးထားပြီး၊ ယင်းကို စာဖတ်သူများအားလုံးက ကောင်းသည်ဟု တညီတညွတ်တည်း မှတ်ယူထားကြသည်။ သို့သော် သုတ္တံကျမ်းသည် ကျွန်ုပ်တို့အဖို့ မည်သို့သောစာအုပ်ဖြစ်သည်ဆိုသည်မှာ ကျွန်ုပ်တို့သည် မည်သို့သောပုဂ္ဂိုလ်ဖြစ်၍၊ ယင်းကို ကျွန်ုပ်တို့မည်သို့ ယူဆောင်သည်ဆိုသည့်အချက်ပေါ်တွင် မူတည်နေပါသည်။

- A. ကျွန်ုပ်တို့သည် သန့်စွမ်းသောအသိဉာဏ်နှင့်အတူ ကိုယ်ကျင့်တရားဆိုင်ရာပုဂ္ဂိုလ်ဖြစ်၍၊ အမှန်ပင် ကိုယ်ကျင့်တရားကောင်းမွန်သောသူများအဖြစ် စုံလင်ခံရရန် အလိုဆန္ဒရှိသောသူများဖြစ်မည်ဆိုလျှင်၊ ဤစာစောင်က ကျွန်ုပ်တို့ စုံလင်ခြင်းကို ရှာဖွေဆည်းပူးခြင်း၌ အောင်မြင်မှုရရှိစေရန် ကူညီပေးလိမ့်မည်ဖြစ်သည်။ သို့သော် ၎င်းက ဘုရားသခင်၏ ဝိညာဉ်တော်အတိုင်း ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်၌ အသက်ရှင်သောသူများဖြစ်စေရန် ကျွန်ုပ်တို့ကို မကူညီပေးနိုင်ပါ (၂တိ၊၄-၂၂။ ရော၊၁၃-၉။ ၂၊၂၉။ ၇၊၆။ ၈၊၄-၆။ ၉-၁၁။ ၁၆။ ၁ကော၊၁၆-၁၈။ ၂ကော၊၂၅-၁၄။ ၆၊၃-၃။ ဂလ၊၅-၁၅-၁၇၊ ၂၂-၂၅။ ၆-၁၈။ ၈၊၅-၁၈။ ၆-၁၈)။
 - 1. ဓမ္မဟောင်းကျမ်းတွင် ယောဘသည် မိမိ၏ကိုယ်ကျင့်သိက္ခာဖြင့်၊ မိမိ၏လူသားစုံလင်မှုကို ရှာဖွေဆည်းပူးခြင်းဖြင့် ကျေနပ်နှစ်သိမ့်မှု ရှိခဲ့သည်။ သို့သော် ၎င်းသည် သူ့ထံမှ ဘုရားသခင် အလိုရှိသောအရာမဟုတ်ပါ။ ထိုအစား ၎င်းသည် သူ့ထံမှ ဘုရားသခင် အလိုတော်ရှိသောအရာကို အစားထိုးကာ၊ ၎င်းသည် ဘုရားသခင်၏ရန်သူဖြစ်လာပြီး၊ ဘုရားသခင်၏အကြံအစည်တော် ပြီးပြည့်စုံခြင်းငှာ ဘုရားသခင်အားဖြင့် ဖန်ဆင်းခံရသည့်လူဖြစ်သည့် ယောဘကို နှောင့်ယှက်နေသည်။
 - 2. ဘုရားသခင်၏ အကြံအစည်တော်မှာ ယောဘသည် ဘုရားသခင်၏ဘုန်းတော်အတွက်၊ ဘုရားသခင်၏ထင်ရှားခြင်းအတွက် ကိုယ်တော်ကို ရယူခြင်းရှိစေရန် ဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်ထံသို့ ကျွန်ုပ်တို့ပေးအပ်နိုင်သည့် အမြင့်မားဆုံး အစေခံခြင်းမှာ ကိုယ်တော်၏ဘုန်းတော်အတွက် ဘုရားသခင်ကို ထင်ရှားခြင်းအလိုငှာ ဘုရားသခင်ကို ကျွန်ုပ်တို့ အဆုံးစွန်အထိ ရရှိရန်၊ ဘုရားသခင်ဖြင့် ဖြည့်ခြင်းခံရန် ဖြစ်သည် - ၆၊၃-၇-၈။ ၁၂။ ဟေရှာ၊၄၃-၇။ ၁ကော၊၆-၂၀။ ၁၀-၃၁။ ညွှန်း၊ ယော၊ ၁၇-၁။

3. လူကို ဖန်ဆင်းခြင်း၌ ဘုရားသခင်၏အကြံအစည်တော်မှာ လူသည် ကိုယ်တော်ကို ရရှိရန်၊ လူသားဆိုင်ရာ စုံလင်မှုကို ထင်ရှားရန်မဟုတ်ဘဲ၊ ကိုယ်တော်ကို ထင်ရှားခြင်းအလို့ငှာ ကိုယ်တော်နှင့် ဖြည့်ခြင်းခံရန် ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် လူသား ဆိုင်ရာစုံလင်မှု၌ ယောဘ၏ အောင်မြင်မှုမှာ ဘုရားသခင်အားဖြင့် ဖြိုချပေးခြင်း ခံရသည်။ ထိုနောက် ဘုရားသခင်သည် ယောဘထံ မိမိကိုယ်တော်တိုင်ကို ဖွင့်ပြရန် ရောက်လာပြီး၊ ယင်းမှာ ကိုယ်တော်ကိုယ်တိုင်သည် ယောဘက ရှာဖွေဆည်းပူး၍၊ ရယူခြင်း၊ ထင်ရှားခြင်း ရှိရမည့်အရာဖြစ်ကြောင်း ညွှန်ပြနေသည် - ယော၊၄၂:၁-၆။ ၁၀:၁၃။ ၆:၃၉။ ၆:၁၄။ ၂ကော၊၃:၁၈။ ၄:၁၆-၁၈။

B. ကျွန်ုပ်တို့သည် သုတ္တံကျမ်းသို့ ရောက်ရှိလာသောအခါ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်၌ ဆုတောင်းခြင်းအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်ကို အသိဉာဏ်မှ ဝိညာဉ်သို့ လှည့်ပြန်သွားရန် လိုအပ်သည် (ဧ၊၆:၁၈။ လု၊၁၈:၁။ ကော၊၄:၂)။ သုတ္တံကျမ်းသို့ ဤနည်းလမ်းဖြင့် လာမည်ဆိုလျှင် ကျွန်ုပ်တို့သည် နှုတ်ကပတ်တော်ကို လူသစ်အားဖြင့် ထိတွေ့ခြင်း ရှိလိမ့်မည်ဖြစ်ကာ၊ အသက်တာကို ကျွန်ုပ်တို့၏ ဇာတိလူ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏လူဟောင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏အတ္တအားဖြင့် အသက်မရှင်ဘဲ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်၌ ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်နှင့် ပုဂ္ဂိုလ်အဖြစ် အသက်ရှင်သော သခင်ယေရှုအားဖြင့် အသက်ရှင်ခြင်း ရှိကြလိမ့်မည်ဖြစ်သည် (၂တိ၊၄:၂။ ယော၊၆:၅၇၊၆၃။ ယော၊၁၅:၁၆)။

C. ကျွန်ုပ်တို့သည် မိမိကိုယ်ကို ပြုစုပျိုးထောင်ခြင်းအား ငြင်းပယ်ကာ၊ ဖန်ဆင်းခြင်းအဟောင်းရှိ ဇာတိလူကို တည်ဆောက်ခြင်းအား စီရင်ရမည်ဖြစ်သည် (ညွှန်း၊ ၆:၁၆:၂၄။ ရော၊၆:၆။ ဂလ၊၂:၂၀)။ ထိုနောက် ဖန်ဆင်းခြင်းအသစ်ရှိ အသစ်မွေးခြင်းခံရသော လူအဖြစ် သုတ္တံကျမ်းထံသို့ လာ၍ (ဧ၊၄:၂၂-၂၄။ ၂ကော၊၄:၁၆)၊ ဆုတောင်းခြင်းဝိညာဉ်၌ နှုတ်ကပတ်စကားကို ဆက်သွယ်ခြင်းငှာ ဝိညာဉ်တော်နှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝိညာဉ်ကို လေ့ကျင့်လျက် လာရမည်။ သို့မှသာ သုတ္တံကျမ်းရှိ နှုတ်ကပတ်စကားသည် ကျွန်ုပ်တို့အဖို့ ဝိညာဉ်နှင့် အသက်ဖြစ်လာနိုင်မည်ဖြစ်သည် (ယော၊၆:၆၃။ ၆:၄၄။ ၆:၁၇-၁၈)။

D. ဓမ္မသစ်ယုံကြည်သူများအဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့က သုတ္တံကျမ်းသည် ဘုရားသခင်၏သန့်ရှင်းသော ကျမ်းစာတော်ရှိ သန့်ရှင်းသော နှုတ်ကပတ်စကား၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုဖြစ်ကြောင်း ယုံကြည်ထားရမည်။ ဆာလံရေးစပ်သူက "အကျွန်ုပ်နှစ်သက်သော ပညတ်တော်တို့အား လက်တို့ကို ချီပါမည်" (ဆာ၊၁၁:၉:၄၈) ဟု ပြောထားသည်။ ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော်ထံသို့ ကျွန်ုပ်တို့၏လက်ကို ချီခြင်းမှာ ၎င်းကို ကျွန်ုပ်တို့ နွေးထွေးစွာ၊ ဝမ်းမြောက်စွာ လက်ခံယူကာ၊ ၎င်းကို အာမင်ထူးကြကြောင်း ရည်ညွှန်းသည် (နေ၊၈:၅-၆)။

E. သုတ္တံကျမ်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ရှုထောင့်သွင်းရမည့် ဘုရားသခင်၏အသက်လေဖြစ်ပြီး၊ ထိုသို့ဖြင့် ဘုရားသခင်ထံမှ အသက်မစရာကို ကျွန်ုပ်တို့ လက်ခံရရှိနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ သမ္မာကျမ်းစာသည် ဘုရားသခင်၏ရှုထုတ်တော်မူခြင်းဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် မည်သည့်ကျမ်းပိုဒ်ကိုမဆို ဆုတောင်းခြင်းနည်းလမ်းအမျိုးမျိုးဖြင့် ဖတ်သောအခါ၊ ဤဆုတောင်းဖတ်ခြင်းသည် ဘုရားသခင်၏အသက်လေကို ကျွန်ုပ်တို့ ရှုထောင့်သွင်းခြင်း ဖြစ်လာသည် - ၂တိ၊၃:၁၆။ ဧ၊၆:၁၇-၁၈။

1. သုတ္တံကျမ်းရှိ နှုတ်ကပတ်စကားအားလုံးမှာ ဘုရားသခင်၏ ရှုထုတ်တော်မူခြင်းဖြစ်ကာ၊ ယင်းသည် ခရစ်တော်၌ လုံးလုံးကိုယ်ထင်ရှားခြင်း ရှိနေသည်။ သုတ္တံကျမ်းကို ကျွန်ုပ်တို့ဖတ်သည့်အခါ ဘုရားသခင်ရှုထုတ်တော်မူသည့် ကိုယ်တော်မှတ်ထုတ်တော်မူသည့် အရာအားလုံးကို ကျွန်ုပ်တို့ရှုထောင့်သွင်းရန် လိုအပ်သည်။ သုတ္တံကျမ်းရှိ ဘုရားဆိုင်ရာအသက်လေကို ရှုထောင့်သွင်းခြင်းအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် စကားပြောသောဘုရားသခင်၏ အသက်လေကို ကျွန်ုပ်တို့ လက်ခံရရှိလေလေ၊ ခရစ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့ဝမ်းမြောက်ခြင်း ရှိလေလေဖြစ်သည် - ၂တိ၊၃:၁၆။ ယော၊၂၀:၂။

2. အစွရေးအမျိုးသားတို့သည် ပညတ်ချက်များ၊ စီရင်ထုံးဖွဲ့ချက်များ၊ ဝိနည်းအထုံးအဖွဲ့များကို စောင့်ထိန်းရန် တောင်းဆိုခံရပြီး၊ ယနေ့ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်ကို စောင့်ထိန်းရန် လိုအပ်သည်။ ခရစ်တော်ကို ယူဆောင်ခြင်း၊ ခရစ်တော်ကို စောင့်ထိန်းခြင်းနှင့် ကိုယ်တော်ကို မြဲမြံစွာ ကိုင်စွဲထားခြင်းအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်တော်ကို ရယူခြင်း၊ ကိုယ်တော်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်း၊ ကိုယ်တော်ကို အသက်ရှင်ခြင်း ရှိလိမ့်မည်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်ကို ချစ်ရန်၊ ခရစ်တော်ကို စောင့်ထိန်းရန်၊ ခရစ်တော်ကို သွန်သင်ရန်၊ ခရစ်တော်ကို ဝတ်ဆင်ရန်၊ ခရစ်တော်ကို ရေးသားရန် လိုအပ်သည် - တရား၊၆:၁၊ ၅-၉။ ၆:၃၉-၂၁။

3. ကျမ်းစာသည် ဘုရားသခင်၏ရှုထုတ်တော်မူခြင်း၊ ဘုရားသခင်၏ မှတ်ထုတ်တော်မူခြင်းဖြစ်သောကြောင့် (၂တိ၊၃း၊၁၆) ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျမ်းစာကို သုတ္တံကျမ်းအပါအဝင် ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော်အား ဆုတောင်းခြင်းနည်းလမ်းအမျိုးမျိုးများအားဖြင့် လက်ခံရယူ၍ ရှုသွင်းခြင်း ရှိရမည် (ဇာ၊၁၇-၁၈)။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သမ္မာကျမ်းစာကို သွန်သင်နေစဉ် လူတို့အထဲသို့ ဘုရားသခင်ကို ရှုထုတ်ပေးရမည်ဖြစ်သည်။

F. ကျွန်ုပ်တို့သည် သုတ္တံကျမ်းကို ဝိညာဉ်၌ ဘုရားသခင်၏ပြည့်ဝပြည့်စုံခြင်းဖြင့် ပြည့်ဝခြင်းရှိလျက် ဖတ်သင့်သည် (ဇာ၊၅း၊၁၈-၁၉။ ၃း၊၁၉)။ ထို့အပြင် ကျွန်ုပ်တို့သည် သုတ္တံကျမ်းကို ဓမ္မသစ် အသက်၏ဝိညာဉ်တော်၌ (ရော၊၈း၊၂)၊ ကျွန်ုပ်တို့၏အသစ်မွေးဖွားခံရသော ဝိညာဉ်နှင့်အတူ (အငယ်၊၁၆)၊ ဖတ်ခြင်းကို ဆုတောင်းခြင်းနှင့် ရောနှောခြင်းဖြင့် (ဇာ၊၁၇-၁၈)၊ နှုတ်ကပတ်စကားများကို ဝိညာဉ်နှင့်အသက်ဖြင့် ရောနှောရန်အလို့ငှာ (ညွှန်း၊ ယော၊၆း၊၆၃) ဖတ်ကြရမည်ဖြစ်သည်။

III. ဘုရားသခင်၏စီမံကိန်းအရ ကျောက်မြတ်ကဲ့သို့သော ကြီးမားသည့် သုတ္တံစကားများ၊ ရတနာကဲ့သို့သော သေးငယ်သည့်သုတ္တံစကားများမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ လူဟောင်းကို တည်ဆောက်ရန်အတွက် မဟုတ်ပေ။ ထိုအစား ၎င်းတို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏လူသစ်ကို တည်ဆောက်ရန်ဖြစ်ပြီး၊ ခရစ်တော်၏ကိုယ်ခန္ဓာတော် ထုတ်လုပ်ခြင်းနှင့် တည်ဆောက်ခြင်း၌ ကိုယ်တော်၏စီမံကိန်း ပြီးမြောက်ပြည့်စုံခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ခရစ်တော်နောက်လိုက်ခြင်း အသက်တာကို ခွန်အားဖြစ်စေဖို့ဖြစ်သည်။ ၎င်းသည် ဘုရားသခင်၏ စိတ်နှလုံးအလိုဆန္ဒနှင့် အဆုံးစွန်သော ပန်းတိုင်ဖြစ်သည့် ယေရုရှလင်မြို့ကို ပြီးမြောက်ပြည့်စုံစေသည်။

A. ကျွန်ုပ်တို့သည် အသက်ရှင်သော၊ ပြုပြင်လုပ်ဆောင်သော ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော်ကို ဆုတောင်းခြင်းဝိညာဉ်ဖြင့် လက်ခံရယူရန် လိုအပ်သည်။ သို့မှသာ ကျွန်ုပ်တို့၏လူသစ်ကို တည်ဆောက်ခြင်း ရှိနိုင်ကာ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်မှ ပိုင်းခြားသိမြင်ရန် တတ်စွမ်းနိုင်ကြမည်ဖြစ်သည် - ဟေ၊၂၊၄း၊၂။

1. ရန်သူ၏ နည်းဗျူဟာမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်ဖြင့် အမြဲ ရောထွေးစေရန်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏အကြီးမားဆုံးသောပြဿနာမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ ရောထွေးနေမှုဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်ကို ကိုယ်တော်၏အလင်း၊ ကိုယ်တော်၏မျက်မှောက်တော်ဖြင့် ပြည့်ဝလျက် သိကျွမ်းခြင်း ရှိလေလေ၊ တန်ခိုးထက် စင်ကြယ်ခြင်းကို ကျွန်ုပ်တို့တန်ဖိုးထားလေလေဖြစ်လိမ့်မည် - မ၊၅း၊၈။ လု၊၁၁း၊၃၄-၃၆။ ဆာ၊၁၁၉း၊၁၀၅၊ ၁၃၀။

2. ထိုသို့သော ရောထွေးမှုကို သန့်စင်စေရန်နည်းလမ်းမှာ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏ ဖွင့်ပြခြင်းအားဖြင့် ဖြစ်သည်။ စိတ်နှင့် ဝိညာဉ်ကို ပိုင်းခြားခြင်းမှာ ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့ကို အလင်းပေးခြင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏စဉ်းစားခြင်းများနှင့် စိတ်နှလုံးရည်ရွယ်ချက်များကို ဖွင့်ပြရန် ကျွန်ုပ်တို့အတွင်းမှ ထွန်းလင်းပေးခြင်းရှိသောအခါ ဖြစ်ပေါ်လာခြင်းဖြစ်သည် - ၃၆း၊၉။ ၁ပေ၊၂း၊၉။

3. ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်မှ ဘုရားသခင်၏ ထွန်းလင်းခြင်းအောက်၌ ကျွန်ုပ်တို့မြင်ရသမျှသည် အလင်းအားဖြင့် သတ်ဖြတ်ခံရသည်။ ခရစ်ယာန်အတွေ့အကြုံ၌ အကြီးမားဆုံးသောအရာမှာ အလင်းမှလာသော သေစေခြင်းဖြစ်သည်။ စိတ်မှ ဝိညာဉ်ကို ပိုင်းခြားခြင်းသည် ထွန်းလင်းခြင်းမှ ရောက်လာသည် - ဟေ၊ရာ၊၆း၊၁-၈။ တ၊၉း၊၁-၄။ ၁၃း၊၉-၁၀။

4. ဗျာဒိတ်ကျမ်းသည် ဘုရားသခင်မြင်သောအရာကို မြင်ခြင်းဖြစ်သည်။ ၎င်းမှာ ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏မျက်စိများကို ဖွင့်ပေး၍၊ ဘုရားသခင်မြင်သည့်အတိုင်း ကျွန်ုပ်တို့ဖြစ်ခြင်းရှိ ကျွန်ုပ်တို့၏ရည်ရွယ်ချက်များ၊ အနက်ရှိုင်းဆုံးသော စဉ်းစားခြင်းများကို မြင်စေသည်။ ဘုရားသခင်က ကျွန်ုပ်တို့၏ စဉ်းစားခြင်းများနှင့် ကျွန်ုပ်တို့စိတ်နှလုံးရှိ ရည်ရွယ်ချက်များကို ထုတ်ဖော်ပေးသည်နှင့်တပြိုင်နက် ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်မှ ခွဲခြားခြင်းပိုင်းခြားခြင်းခံရသည်။

5. ဆုတောင်းဖတ်ခြင်းမှလွဲ၍ သုတ္တံကျမ်းသည် သုတ္တံစကားများပေါင်းချုပ်သက်သက်မျှသာ ဖြစ်သည်။ သို့သော် သုတ္တံကျမ်းကို ဆုတောင်းခြင်းအပြည့်ဖြင့် ဖတ်ရှုခြင်း၊ သုတ္တံကျမ်းကို ဆုတောင်းဖတ်ခြင်း ပြုသောအခါ ကျွန်ုပ်တို့၏ဆုတောင်းဖတ်ခြင်းက သုတ္တံစကားအားလုံးကို ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ဝိညာဉ်နှင့် အသက်၏စကားများဖြစ်လာစေသည်။

B. သုတ္တံကျမ်းသို့ ကျွန်ုပ်တို့လာသောအခါ စာသက်သက်စောင့်ထိန်းသူအဖြစ် မလာဘဲ၊ ဘုရားသခင်ရှာဖွေသူအဖြစ် လာရမည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်ကို ကျွန်ုပ်တို့စိတ်နှလုံးရှိသမျှဖြင့် ရှာဖွေသူများ၊ မျက်မှောက်တော်တွင် တောင်းပန်တိုးလျှိုးခြင်းဖြင့် ဘုရားသခင်၏ထောက်မမှုကို ရှာဖွေသူများ၊ မျက်နှာတော်ကို ကျွန်ုပ်တို့အပေါ် ထွန်းလင်းပေးရန် ဘုရားသခင်ထံ တောင်း

လျှောက်သူများ၊ ဘုရားသခင်၏မျက်မှောက်တော်၌ လျှောက်လှမ်းသူများ ဖြစ်သင့်ပါသည် - ဆာ၊ ၂၇:၈။ ၁၀၅:၄။ ၁၁၉:၂။ ၁၀၂:၅။ ၁၃၅။ ၁၆၈။ ၂ကော၊ ၃:၆။

IV. ဖေ့က၊ ၄:၂၂-၂၄ တွင် ခရစ်တော်၌ ယုံကြည်သောသူသည် လူဟောင်းနှင့် လူသစ်ဟူ၍ လူနှစ်ဦးရှိကြောင်း ဖော်ပြထားသည်။ လူဟောင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဇာတိမွေးဖွားခြင်းမှတစ်ဆင့် အာဒံ၏အရာဖြစ်ပြီး၊ လူသစ်သည် အသစ်သော ဖွားမြင်ခြင်း၊ အသစ်တစ်ဖန်မွေးဖွားခြင်းအားဖြင့် ခရစ်တော်၏အရာဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် လူဟောင်းကို ချွတ်ပယ်၍ လူသစ်ကို ယူတင်ဝတ်ဆင်ခြင်း အသက်တာကို အသက်ရှင်ရန် လိုအပ်သည်။ ဘုရားသခင်၏စီမံကိန်းအရ သုတ္တံကျမ်းသည် လူဟောင်းကို ပျိုးထောင်ခြင်းနှင့် တည်ဆောက်ခြင်းအတွက် အသုံးမပြုသင့်ဘဲ၊ အသစ်မွေးဖွားခံရသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏လူသစ်ကို ပျိုးထောင်ရန်နှင့် တည်ဆောက်ရန် အသုံးပြုခြင်းရှိသင့်ပါသည်။

A. ဘုရားသခင်၏ စီမံကိန်းအတိုင်း သုတ္တံကျမ်း၏ ပင်ကိုမူလ ပုံဆောင်ချက်အထဲသို့ ဝင်ရောက်သွားရန်အလိုငှာ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဖန်ဆင်းခြင်းအသစ်အတိုင်း အသက်ရှင်သောသူများ ဖြစ်ရန် လိုအပ်သည် (ဂလ၊ ၆:၁၅)။ ဖန်ဆင်းခြင်းအဟောင်းသည် အာဒံ၌ ရှိသော ကျွန်ုပ်တို့၏လူဟောင်းဖြစ်ပြီး (ဧ၊ ၄:၂၂)၊ ဘုရားသခင်၏အသက်နှင့် ဘုရားဆိုင်ရာ သဘောသဘာဝမပါဘဲ မွေးဖွားခြင်းမှရရှိသော ဇာတိဖြစ်ခြင်းဖြစ်သည်။ ဖန်ဆင်းခြင်းအသစ်သည် ခရစ်တော်၌ရှိသောလူသစ်ဖြစ်ပြီး (အငယ်၊ ၂၄)၊ ဝိညာဉ်တော်အားဖြင့် အသစ်မွေးဖွားခံရသော ကျွန်ုပ်တို့၏ဖြစ်ခြင်းဖြစ်ကာ (ယော၊ ၃:၆)၊ ဘုရားသခင်၏အသက်နှင့် ဘုရားဆိုင်ရာ သဘောသဘာဝကို အတွင်းသို့ ယူဆောင်ထားခြင်းရှိ၍ (အငယ်၊ ၃၆။ ၂ပေါ၊ ၁:၄)၊ ခရစ်တော်ကို ၎င်း၏စေ့စပ်ထုံးဖွဲ့မှုအဖြစ် ရရှိထားလျက် (ကော၊ ၄:၂၂)၊ အသစ်သောစေ့စပ်ထုံးဖွဲ့မှု ဖြစ်လာခြင်း ဖြစ်သည်။

B. ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်၌ ထူးကဲသော၊ အံ့ဖွယ်သော၊ အဆင့်ဆင့်ဖြတ်ကျော်သော၊ အရာအားလုံးပါဝင်သော၊ အရှိန်ခုန်ဆဲ မြင့်တင်ထားသော၊ အသက်ပေးသော ဝိညာဉ်တော် ရှိနေသည် (ဖိ၊ ၁:၁၉။ ဗျာ၊ ၄:၅။ ၅:၆။ ၁ကော၊ ၁၅:၄၅။ ၂ကော၊ ၃:၆။ ရော၊ ၈:၁၆)။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်ကို လေ့ကျင့်၍ ခရစ်တော်ကို အသက်ရှင်သော ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်အဖြစ် (ယော၊ ၁:၁။ ၅:၃၉-၄၀) ဘုရားသခင်၏ ရေးသားထားသော နှုတ်ကပတ်တော်၌ ဆက်သွယ်သောအခါ (၁၀:၃၅)၊ ကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့ထံ ဝိညာဉ်တော်အဖြစ် ယူဆောင်ခံရသော ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော်ဖြစ်လာသည်(ဧ၊ ၆:၁၇-၁၈)။ ထိုအခါ သမ္မာကျမ်းစာရှိ နှုတ်ကပတ်စကားမှန်သမျှကို ကျွန်ုပ်တို့ဖတ်ရှုခြင်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့ကို နိုးကြားစေမည့်ဝိညာဉ်နှင့်အသက်ဖြစ်လာလိမ့်မည်ဖြစ်သည် (ယော၊ ၆:၆၃)။

C. ကျွန်ုပ်တို့သည် သမ္မာကျမ်းစာကို မိမိကိုယ်ကို ပျိုးထောင်ရန်နှင့် ဇာတိလူကို တည်ဆောက်ရန်သာ သွန်သင်ပေးသည့်စာအုပ်အဖြစ်မှ ဝိညာဉ်၌သော်လည်းကောင်း၊ ဆုတောင်းခြင်း နယ်ပယ်၌သော်လည်းကောင်း လက်ခံရယူခြင်းအားဖြင့် အမှန်တွင် အလင်း၊ အသက်၊ ဝိညာဉ်နှင့် ဝိညာဉ်ရေးရာ မစမှုဖြင့် ပြည့်ဝနေသော စာအုပ်အဖြစ်သို့ ပြောင်းလဲရန် လိုအပ်သည်။ ဤအရာက ကျွန်ုပ်တို့၏ အတ္တကို ဖြိုချပေးမည်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဇာတိလူကို ချိုးဖွဲ့ပေးမည်ဖြစ်ကာ၊ ပြီးမြောက်ပြည့်စုံသော သုံးပါးတစ်ပါး ဘုရား၏ဝိညာဉ်တော်ဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ကို မစထောက်ပံ့ပေးလိမ့်မည်ဖြစ်သည်။

V. ကျွန်ုပ်တို့သည် သခင်ဘုရားကို ချစ်၍ ခရစ်တော်ကို ရှာဖွေဆည်းပူးသူ၊ မိမိစုံလင်ခြင်းကို မရှာသောသူ (ညွှန်း၊ ဖိ၊ ၃:၁၄)၊ သမ္မာကျမ်းစာတစ်အုပ်လုံးရှိ သခင်ဘုရား၏စကားတော်ကို ချစ်၍၊ ဆုတောင်းခြင်းဝိညာဉ်ဖြင့် ဖတ်သောသူ၊ စာသားဩဝါဒကို မရှာဘဲ ဝိညာဉ်တော်နှင့် အသက်၏စကားတော်ကို ရှာသောသူများ ဖြစ်ရမည်ဖြစ်သည် (ညွှန်း၊ ယော၊ ၅:၃၉-၄၀။ ၂ကော၊ ၃:၆)။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သုတ္တံကျမ်းကို ဖတ်ခြင်းမှာ မိမိကိုယ်ကို ပျိုးထောင်ခြင်းအဖို့ အကူအညီယူခြင်းအတွက်မဟုတ်ဘဲ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်ကို ကျွေးမွေးခြင်းအတွက်ဖြစ်သင့်သည်။ သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားဆိုင်ရာ ကောင်းမြတ်ခြင်းများ၌ ဘုရားဆိုင်ရာ ဂုဏ်အင်္ဂလက္ခဏာများကို ထင်ရှားသည့် စုံလင်ခြင်းရှိသော ခရစ်ယာန်အသက်တာကို အသက်ရှင်နိုင်ကြမည် ဖြစ်ပါသည် (ဂလ၊ ၅:၂၂-၂၃။ မ၊ ၅:၅-၉)။